
Høstmøte, SNØ 7/11-21 

Tilstede: 

Representanter fra ØTI, Harestua, Gausdal, Lillehammer og Dombås.


Hva ønsker vi i/ for kretsen?

-Målet må være å få med mange/ rekruttere.


Før har vi hatt konkurranser som kretscup, NOR Freeskicup.

Til nå er følgende bestemt for sesongen:

-NOR Freeskicup, slopestyle på Dombås 12.februar.

-Hovedlandsrenn Gausdal/ Skeikampen før påske. Big Air lørdag og 
slopestyle søndag. Her kjøres KM samtidig.


Utenom dette er det håp om kretsrenn på Hafjell, Harestua og Dombås.


Oppland freeskicup skal være tilrettelagt for alle, moro for alle, ikke 
skummelt/ farlig. Samtidig er det viktig at også de eldre barna skal ha glede 
av det/ få utfolde seg.


Utenom kretsrenn og NC anbefales også klubbrenn for å få med fler og ha en 
lavterskel konkurranse som gjør det lettere å bli med på videre konkurranser.


Ønske om kretssamling/ helg på Dombås.

-I forbindelse med kretsrenn.

-Ønske om trening lørdag, renn søndag. Da blir alle kjent med bakken/ 
parken før rennet.


Hvilke ønsker har vi for kretssamlinger (som f.eks den vi prata om på 
Dombås)? 

Her kom følgende innspill:

-Noen som gir råd/ pusher.

-Holde den frie formen som på mange måter kjennetegner sporten, men 
gjerne ha noen som er tilgjengelig/ trener.

-Ikke bare shred.

-De minste trenger gjerne mer tips/ veiledning enn de eldre. Godt for dem å 
vite at noen tar seg av dem.

-Sørge for trygge rammer i parken ift. sikkerhet og regler.

-Unge coacher er en stor motivasjon!

-De største pusher gjerne hverandre.

-Prøve å skape et fellesskap.

-Viktig at alle føler seg trygge, har noen som passer på.

-Hvis ikke trenere eller faddere, hvertfall verter eller positive forbilder.




Kretsbudsjett. Hva skal midlene brukes på?

Følgende ønsker/ forslag ble nevnt:

-Subsidiere overnatting ifm camp/ renn.

-La ungene/ ungdommene få være med å bestemme, brukermedvirkning.

-Lønn til ungdommer som er trenere på samlinger.

-Ønske fra ungdommen selv under KM i 2019: Kretssamling i Sverige, f.eks 
Kläppen eller Åre.

-Krets holder premier, f.eks hansker, luer, buffer, pokaler.

-Sette av en pott til dem som kjører NC, de kan søke krets om refusjon.


Ønsker å jobbe mer med budsjettet for neste periode. 

Kommunikasjon, hvordan?

Følgende forslag:

-Facebook/ Instagram

-Spond

-Messenger


Konklusjon: Freestylekomiteen med en representant fra hver klubb som 
videreformidler info. Dette gjøres ofte via messenger, og er samme ordningen 
som vi har fra før. 

NOR Freeski-camp.

Ny satsing fra skiforbundet.

Klubber som er interessert oppfordres til å søke. 


Terminlista for Oppland Freeskicup bør være klar før jul!


